

Date: 14 April 2025

Subject: Six Months Extension to Phase 1 of Block 47 Exploration and Production Sharing Agreement (EPSA)

التاريخ: 14 أبريل 2025

الموضوع: تمديد اتفاقية الاستكشاف ومشاركة الإنتاج للمرحلة الأولى بمنطقة الامتياز رقم 47 (EPSA) لمدة 6 أشهر

The Exploration and Production Sharing Agreement for Block 47 ("Block 47 EPSA") was awarded to OQ Exploration and Production SAOG with 10% Participating Interest ("PI") and ENI OMAN B.V. ("ENI"), the designated operator, with 90% PI. The Block 47 EPSA was ratified by the Royal Decree 38/2020 dated 25th March 2020. The expiry date of the Phase 1 of Block 47 EPSA is 24th March 2025; however, the Ministry of Energy and Minerals ("MEM") has agreed to extend Phase 1 by 6 months effective from 24th March 2025 to allow drilling the exploration well Najid-1, being part of the commitments of Phase 1.

تم إسناد اتفاقية الاستكشاف والمشاركة في الإنتاج لمنطقة الامتياز رقم 47 ("EPSA") إلى شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع. بحصة مشاركة ("PI") تبلغ 10% مع شركة إيني عمان بي في ("ENI")، المشغل لمنطقة الامتياز بحصة مشاركة تبلغ 90%. وتم التصديق على الاتفاقية بموجب المرسوم السلطاني رقم 38/2020م الصادر بتاريخ 25 مارس 2020م، الجدير بالذكر أنه كان من المقرر أن تنتهي اتفاقية الاستكشاف ومشاركة الإنتاج للمرحلة الأولى بمنطقة الامتياز رقم 47 بتاريخ 24 مارس 2025م؛ وقد وافقت وزارة الطاقة والمعادن على تمديد المرحلة الأولى لمدة 6 أشهر اعتباراً من 24 مارس 2025م للسماح بحفر بئر الاستكشاف نجد-1، كجزء من التزامات المرحلة الأولى.

Block 47 is located in north Oman covering the Interior Governance and covers an area of 8,522 km<sup>2</sup>. The Block 47 is situated in the complex mountain thrust belt setting. The depth of the targeted reservoirs in Najid-1 well ranges from 4 to 4.5km. There are 5 well penetrations in Block 47 drilled by previous operators with some reported good hydrocarbon indications.

تقع منطقة الامتياز رقم 47 في محافظة الداخلية شمال عمان وتغطي مساحة 8,522 كم<sup>2</sup>. وهي تقع في منطقة ذات قشرة جبلية معقدة. يتراوح عمق المكامن المستهدفة في بئر نجد-1 حوالي 4 - 4.5 كيلومترات. تم سابقاً حفر 5 آبار في منطقة الامتياز رقم 47 من قبل المشغلين السابقين مع بعض المؤشرات الهيدروكربونية الجيدة التي تم الإبلاغ عنها.

The spudding of the Najid-1 well commenced in February 2025. ENI and OQEP anticipate that this could unlock significant gas prospective resources in the block, in which case a new phase of the block will be considered.

ولقد تم البدء في عمليات البئر نجد-1 في فبراير 2025. وتأمل كل من شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج وشركة إيني أن يؤدي ذلك إلى الكشف عن موارد كبيرة محتملة للغاز في المنطقة، وفي هذه الحالة سيتم النظر في إمكانية الانتقال إلى مرحلة جديدة في الحقل.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



جابر النعماني  
الرئيس التنفيذي للمالية  
Jaber Al Noumani  
Chief Financial Officer